



# The OXFORD GARGOYLES



## Charity Concert

*Beginning*  
開始時間  
7 pm

HK\$200, HK\$100

HK\$50 for Full Time Students 查詢詳情

只適用於全日制學生

*Grand Hall, Lee Shau Kee Lecture Centre*  
*The University of Hong Kong*  
香港大學李兆基演講中心大會堂

*Programme Enquiry*

2705 2155 | [imaffairs@ymca.org.hk](mailto:imaffairs@ymca.org.hk)

*Tickets available at any Chinese YMCA of Hong Kong service unit.*  
門票可於各香港中華基督教青年會轄下青少年服務單位購買

*The Oxford Gargoyles is an international renowned jazz a cappella group founded in 1998. The group uses grooving funk tunes to perform Jazz in a brand-new way. For a fascinating and amazing concert they will perform with the Hong Kong youths to delight audiences far and wide.*

*The Oxford Gargoyles 是國際知名的無伴奏合唱團，樂團於1998年成立，以嶄新風格演繹爵士樂曲。是次更攜手與本港青少年一同以無伴奏方式演唱，體驗音樂無國界的精神。*



Chinese YMCA  
of Hong Kong  
香港中華基督教青年會

*All ticket revenue will go to supporting a social service project to build water cellars in the Yunnan Province.*

是次音樂會將為昆明山區籌募經費興建水窖以改善當地嚴峻旱情

For more information please visit: [www.ymca.org.hk](http://www.ymca.org.hk)  
詳情請參閱 [www.ymca.org.hk](http://www.ymca.org.hk)

17  
July 2015